
Referat FAU-møte Madlavoll skole: 2/24-25 

Tid: Onsdag 13. november kl. 1900-2030 

Sted: Madlavoll skole, hovedinngangen 

Til stede: Trinn 1-7 og rektor (sak 8/24-25). 

Saksliste: 

8/24-25: Informasjon fra rektor 

• Ny forskrift om skoleregler i Stavanger kommune (vedlagt). Gjennomgås på 
planleggingsdag førstkommende fredag. Skolen oppfordrer til at FAU kan også 
bidra til å henvende foreldre til forskriften. 

• Tidligere endring i organisering av dagen (60 minutters skoletimer). Dette ses på, 
for eksempel med å redusere noe for småtrinn. FAU vil bli involvert på et senere 
tidspunkt. 

• Foredrag om bruk av sosiale medier gjennomføres neste onsdag. 4-7 trinn er 
målgruppe. 

• Orientering om nærskolerett og søknader skolebytte. 
• Personalet er inne i en ståstedsanalyse. FAU/ SU vil muligens være tilstede i et 

dialogmøte med enten skolesjef eller noen fra staben. 
• Borgen er under bygging, og er snart ferdig. 
• Skøyting – Madlavoll er gode brukere. Problematisk når hallen tar kr 80,- for barn 

som mangler skøyter (og som problematiserer gratisprinsippet). Skolen ønsker å 
følge opp kommunen for å spørre hvorfor de skal kreve leie av skoleklasser. Kan 
FAU vurdere å sponse sliping/ leie av skøyter? Videre foreslås det både at FAU 
kontakter kommunen angående krav om leie av skøyter til skolebarn. Det 
fremmes også forslag om innkjøp av nye/ brukte skøyter til skolens lager. 

Vedtak: Det vedtas at FAU ønsker å sponse sliping av nåværende skøytelager på skolen 
og at det skal sees på innkjøp av flere skøyter til lageret. Øvrige saker tas til orientering. 

9/24-25 Runden 

Vi tar en runde med alle trinnene for å høre hva som rører seg og hva foreldre og barn er 
opptatt med. 

• 1 trinn: Noe diskusjon om skjermbruk på skolen – blant annet tv i 
skolematpausen.  

• 2 trinn: Ikke noe spesielt. 
• 3 trinn: Ikke noe spesielt. 
• 4 trinn: Ikke noe spesielt. 
• 5 trinn: Møte med avdelingsleder angående uro rundt skolemiljø, blant annet 

hendelser på skoleveien. Foreldre følger opp igjen med skolen. Det ble også 



diskutert litt rundt at jenter på trinnet fikk delta på dag om koding, og ikke 
guttene.   

• 6 trinn: Ikke noe spesielt innmeldt. Har vært en del ryktespredning og dette har 
påvirket skolemiljø. Skolen er på og har sendt melding i Vigilo. 

• 7 trinn: Det ble fortalt at det har vært uønskede meldinger på WhatsApp og skolen 
har fulgt opp blant annet i Vigilo. Det fremkommer også noen bekymringer rundt 
det at ungdom fra andre bydeler trekker til Madla Amfi og opp på Madlamark sitt 
skoleområde, også i skoletid. Det anbefales at FAU Madlavoll har dialog med FAU 
Madlamark om situasjonen. 

Vedtak: FAU tar saken til orientering. 

10/24-25 Oppsummering av Hei Verden og kafédrift 

Årets Hei Verden er nå vel gjennomført og det er kommet mange fine tilbakemeldinger. 
Bra trøkk og stort engasjement fra frivillige foreldre. Når det gjelder både Hei Verden og 
trafikkaksjonen, så må FAU være tidligere ute med å informere foreldre. Senvaktene på 
Hei Verden er ofte vanskelige å rekruttere til – kan med fordel kuttes en halvtime. 

Vedtak: FAU oppdaterer rutinene for ulike arrangementer/ aksjoner og tar ellers saken til 
orientering.  

11/24-25: Økonomi - og hvordan FAUs midler skal disponeres 

Oppfølging av sak 3/24-25 fra forrige FAU møte.  

FAU fikk inn 15.418 kroner under kafé i gymsalen 7. oktober. Det betyr at FAU nå har 
65.670 kroner til disposisjon. Under forrige FAU-møte ble det en diskusjon om hvilke 
retningslinjer som skal gjelde for FAU sine midler. Diskusjonen gikk på om det skulle 
være mulig for klasser/trinn å søke om midler til aktiviteter som bidrar til å styrke 
skolemiljøet. Eller om FAU skal disponere midlene til egne aktiviteter, som f.eks. 
foreldreforedrag og diverse innkjøp til aktiviteter på skolen. 

Kafédrift, en gang i året, er per i dag FAUs eneste inntektstkilde. Det er en mulighet for at 
FAU i framtiden vil kunne få overskudd fra 17. mai-feiring på Madlamark, hvor overskudd 
deles mellom FAU på Madlavoll og Madlamark.  

Basert på vedtaket i denne saken oppdateres også FAU Madlavolls vedtekter. 

Det ble ny diskusjon det skulle være mulig for klasser/trinn å søke om midler til 
aktiviteter som bidrar til å styrke skolemiljøet. Ettersom det vil bli vanskelig for FAU å 
finne løsninger som både er rettferdige og økonomisk bærekraftige. Saken gikk til 
votering og vedtak ble enstemmig. 

Vedtak: FAUs midler brukes til å finansiere aktiviteter og tiltak i regi av FAU. FAU må 
allikevel bli flinkere til å identifisere tiltak som fremmer skolemiljøet og benytte midlene 



til disse tiltakene. I første omgang til å bistå skolen med å få oppgradert skolens skøyter 
som er til utlån. 

12/24-25: Veileder for skjermbruk 

Under forrige FAU-møte kom det bekymring fra flere trinn knyttet til skjermbruk, noe FAU 
uttrykket ønske om å følge opp. Selv om det er begrenset hvor mye innflytelse FAU har i 
det enkelte hjem, kan det likevel være gode grunner for at dette er en sak FAU engasjerer 
seg i, og oppfordrer til en slags felles forståelse ved skolen. 

Ved andre skoler har FAU utarbeidet veiledere som deles med alle foreldre og foresatte, 
for eksempel i foreldremøter. Vedlagt: Veileder for Rykkin skole. 

Et av forslagene til dagens møte var altså at FAU utarbeider en egen veileder for 
Madlavoll skole, inspirert av Rykkin skoles. Det ble en diskusjon hvor det ble 
argumentert for forslaget, og motargumenter imot var blant annet at FAU ikke har den 
nødvendige pedagogiske kompetansen til å utarbeide slike veiledere. Det ble også 
diskutert hvorvidt det skal ligge i FAU Madlavolls mandat å lage retningslinjer som skal 
være gjeldende for foreldre og barn utenom skolen og inn i de enkelte hjem. Saken gikk 
til votering, hvor det ble 1 stemme for å lage retningslinjer, og 6 stemmer mot. 

Vedtak: 

FAU utarbeider ikke en egen veileder for skjermbruk for Madlavoll skole.  

13/24-25: Trafikksituasjon rundt Madlavoll skole 

Det gis en kort statusoppdatering for pågående trafikkaksjon på Madlavoll skole fra 
trafikkaksjonsansvarlige. 

FAU har også fått et innspill fra en forelder ved skolen, som lurer på om FAU kan 
undersøke hva som er tenkt i forbindelse med at Jernalderveien nå er omgjort til 
forkjørsvei. Ble skolen orientert om denne endringen? Etter at veien ble omgjort til 
forkjørsveis, oppleves det at 40 sonen ikke overholdes i samme grad som tidligere.  

En annen forelder har kontaktet FAU for å spørre om det virkelig skal parkeres biler i 
samme gate, særlig like ved fartsdumpene og overgangsfelt. Samme forelder uttrykker 
bekymring for at ansvarlige myndigheter nå har gjort skoleveien enda mer utrygg.  

Vedtak: FAU går i dialog med kommune for å få informasjon om hvorfor veien ved skolen 
er omgjort til forkjørsvei, og om det er mulig å få i stand en fartsmåling i området. Kevin 
Tysdal har ansvar for å innlede dialog med skole og kommune. 

14/24-25: Status felles foreldreforedrag med Madlamark 

Lisa Fonn ved Madlamark har nylig tatt kontakt med FAU Madlavoll angående mulig 
samarbeid om foreldreforedrag. Sandra Støylen Ellefsen følger opp dette og gir en 
oppdatering i neste møte. 



Vedtak: FAU tar saken til orientering.  

15/24-25: Status 17. mai 2025 

Håkon Fossmark orienterte kort at 17. mai komiteen fra i fjor fortsetter, og dette ble alle i 
FAU svært glade for. Komiteen som har jobbet tidligere har gjort en strålende jobb.  

Vedtak: FAU tar saken til orientering 

16/24-25: Bydelsmøte for FAU- og SU ledere i Madla bydel 

30. oktober ble det gjennomført et bydelsmøte for FAU- og SU ledere i Madla bydel. 
Samina Bruket (SU Madlavoll) deltok på dette møtet og gav en kort oppsummering om 
arbeidet til KFU (kommunalt foreldreutvalg).  

• Prosjektet «Foreldre vil bli med i flokken rundt barnet» - to ukers intensivt 
program. Dette vil bli lagt ut mer informasjon om.  

• Skal også ha kurs om bruk i sosiale medier – billetter vil bli gitt til FAU’er. Det ble 
også gitt informasjon om Mobbeombudet i kommunen. 

• 17 mai var også et tema – Sunde har bestemt seg for å gå i eget tog.  
• Anbefalinger om å velge FAU representanter før sommerferien, slik at dette er på 

plass (på foreldremøte). 

Vedtak: FAU tar saken til orientering. 

17/24-25: Eventuelt 

Ikke noe spesielt under eventuelt. 

 


